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内容概要

　　初中英语新课程标准要求初中毕业生能读懂供7-9年级学生阅读的简单读物和报刊、杂志，克服生
词障碍，理解大意。
能根据阅读目的运用适当的阅读策略。
能根据提示起草和修改小作文。
显然，新课程标准非常强调语篇的阅读和理解能力的提升，以及初级写作能力的培养。
而目前全国各地的中考卷，重难点和分值重点都布在完形填空、阅读理解和书面表达三大块。
　　围绕新课程标准和中考要求，我社组织编写了本书、《真题+模拟中考英语阅读理解题选》、《
中考英语书面表达范文精选精读》三本辅导用书。
大部分题目选自近三年来的全国各地中考真题，其科学性毋庸置疑，而且体裁多样，题目新颖，对学
生复习备考有很大促进作用。
书面表达的范文中画出了好词、好句，多加诵读对于学生培养语感有直接帮助，迅速提高书面表达水
平。
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章节摘录

　　These days， it is easier for us to travel to other countries than ever before. However， there is a big difficulty
that most of us 1when we meet people in othercountries——we cannot communicate with them. There are 2
where English is still not spoken， though it is the most widely known language. So， wouldnt it be 3 if the rewas
one language that could be understood by anyone anywhere in the world？
　　Esperanto that was created in 1887 may be the worlds4 truly international Language. In fact， although 5
artificial （人造的） languages have been alreadycreated， only Esperanto has had much success. Its learners say
that it is about four times 6 to learn than other languages. Spelling and pronunciation are both easy， too.
Forexample， it does not have silent 7 like the "h" in "honest". If you 8 a word， youcan spell it without any
difficulty. The grammar is also as simple as possible， only sixteenbasic 9 ， no irregular verbs（不规则动词），
only six verb endings.
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编辑推荐

　　中考英语阅读理解题选、中考英语完形填空题选、中考英语书面表达范文精选精读。
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